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Referat FAU-styremøte 

 

Dato: tirsdag 26. oktober 2022 

Tid: kl 17 - 19 

Sted: Lærerværelset  

Tilstede:  

Petter Moe (1. trinn) 

Carine Friis (2. trinn) 

Anne Marie R. Galtung (3. trinn) 

Magnus Strømsvåg (4. trinn og FAU-styreleder) 

Maria Christensen (5. trinn) 

Anne Asmyr Thorseng (6. trinn) 

Ingen kandidat (7. trinn) 

Ingen kandidat (Pluss) 

Camilla Torsæter (rektor) 

Anne Nyborg (undervisningsinspektør 1-3. trinn)  

Referent: Magnus Strømsvåg / Anne Marie R. Galtung 

 

Agenda var ikke sendt ut på forhånd. FAU ble ikke gitt tid til å forberede sakene i 

møtet. Skriving av referat går på rundgang.  

   

Info: Det har vist seg vanskelig å få rekruttert medlemmer til FAU-styret, samt finne 

tidspunkt til å avholde møte. Derfor er dette første møtet for skoleåret.  

 

Verv: 

Nestleder: ikke valgt  

Kasserer: Anne Asmyr Thorseng (fortsetter) 

2 representanter til SMU: Maria Christensen og _____________________ 

AKS: Anne Marie Rabe Galtung 

Gjenglemt tøy: Petter Moe  

Lekeplass: Anne Asmyr Thorseng 

Hjertesone: Carine Friis 

 

• Rullebrett i skolegården 

Skolen har mottatt et foreldreinitiativ om å tillate rullebrett/skateboard utendørs på 

skolen i friminutt. Flere lærere har stilt seg positive til å ha oppsyn på aktiviteten. 

Saken ble diskutert, herunder om det skal være krav til utstyr og sikkerhetsutstyr, 

mulighet for utenforskap, særlig tillatelse fra foresatte og organisering av dette 

(annet?) Saken er løftet til FAU fordi denne type aktivitet har hyppigere 



skadefrekvens. Det ble foreslått å etablere et prøveprosjekt. FAU lar beslutningen 

ligge til skolen.   

 

• «Skoleovertakelse» 

Skolen planlegger seminar i okt/nov 2023. FAU var positive til skolens forslag om 

at foreldrene «overtar» skoledagen samme dag som når lærerne er på seminar. I 

praksis betyr det at det blir foreldredrevet skole på valgdagen mandag 11.09.2023 

(valgdagen er vanligvis fridag på Voksen skole), og at fridagen tas igjen når 

lærerne er på seminar. Dato for ny fridag kommer.  

 

Ettertekst: FAU syns initiativet er positivt, men har stilt spørsmål til praktiske 

forhold til organiseringen, herunder krav til politiattest for de som skal jobbe 

med/ha ansvar for elevene og om forsikring. 

 

• Ny organisering av 1. trinn fra høsten 2023 

Undervisningsinspektør fremviste power-point-presentasjon der fordeler ved 

modellen ble vist. FAU synliggjorde (på stående fot) ulempene og utfordringene 

ved modellen. Utfordringene ble av skolen ikke svart ut i møtet. FAU kan ikke se 

at saken er bedre utredet eller at skolen har funnet gode løsninger på praktiske 

utfordringer som ble løftet frem våren 2022.  

 

Rektor tydeliggjorde at foreldre/FAU er sparringspartner og samarbeidsorgan som 

lyttes ut, men at skolen har beslutningsmyndigheten. Videre at det er viktig å 

legge en god prosess til grunn, og kommunikasjon med FAU underveis.    

 

Ettertekst; FAU ber om å få oversendt presentasjonen, samt at den vedlegges 

møtereferatet. 

 

Møtet ble avsluttet ca 19.30 
 


